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S T A R O S T A  O B C E  K A L N Á  N A D  H R O N O M  

 

Vec: Pozvánka na riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom 

 

 V zmysle §-u 12 ods. 1 zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov z v o l á v a m  zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom dňa 

 

 

1 0 .  jan uá ra  2 01 1  (v  p ond el ok)  o  1 6 :00  h od .  

 

 

na Obecnom úrade v Kalnej nad Hronom. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľa a zapisovateľky 

3. Interpelácia poslancov OZ 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

5. Návrh nového konateľa Kalná KTR, s.r.o. 

6. Schválenie plánu práce OZ 

7. Schválenie zloţenia stálych komisií OZ 

8. Návrh na zmenu zloţenia rady školy ZŠ a MŠ po komunálnych voľbách 27. 

novembra 2010 

9. Návrh plánu kontrol hlavného kontrolóra na 1. polrok 2011 

10. Informácie :  

a) o činnosti Kalná KTR, s.r.o. 

b) o pripravovanom VZN o odmeňovaní poslancov, členov stálych komisií 

a pracovníkov OcÚ 

c) o platných VZN obce 

d) o stave obecných bytov 

e) správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej 

školy, Školská 11, Kalná nad Hronom 935 32 za školský rok 2009/2010 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

 

                                                                                         Ing. Ladislav Éhn  

                                                        starosta obce 
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P r e z e n č n á  l i s t i n a   

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom 

zo dňa 10. januára 2011 

 

 

Meno:                                                                             Podpis: 

 

Ing. Ladislav Éhn, starosta obce                                        .................................... 

 

Mgr. Vojtech Bočák                                                          .................................... 

 

Bc. Roman Gogora                                                            .................................... 

 

Michal Guťan                                                                    .................................... 

 

Mgr. Miroslav Hudec                                                      .................................... 

 

Jozef  Havlík                                                                     .................................... 

    

Pavol Kocka                                                                      .................................... 

 

Roman Lacek                                                                    .................................... 

 

Ing. Otto Lúdl                                                                   .................................... 

 

MUDr. Martin Weis                                                          .................................... 

 

 

 

Ing. Ján F ö l d y , prednosta OcÚ                                   ....................................... 

 

Ing. Tibor P á l i n k á š , hl. kontrolór obce                     ........................................ 

 

 

Ostatní prítomní: 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 

............................................                                        ......................................... 
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Z á p i s n i c a  

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom zo dňa  10.1.2011 

 

Prítomní: 

 

  starosta obce                                                              Ing. Ladislav Éhn 

  prednosta úradu                                  Ing. Ján F ö l d y  

  ostatní prítomní                                                         podľa prezenčnej listiny 

 

R o k o v a n i e  

 

 Dnešné zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom otvoril 

a prítomných privítal Ing. Ladislav Éhn, starosta obce.  

 

 Konštatoval, ţe na zasadnutí sú prítomní všetci deviati poslanci Obecného 

zastupiteľstva, zasadnutie je teda uznášaniaschopné. 

 

 Potom oboznámil prítomných s navrhovaným programom a poţiadal poslancov, aby 

k nemu predloţili svoje pripomienky a doplnky.  

 

 Zo strany poslancov boli k programu pripomienky. Mgr. Vojtech Bočák ţiadal 

o zaradenie bodu 10 a) do bodu  5 a) a bod 5 do bodu 5 b). OZ ďalej ţiadalo o zaradenie 

bodu 10 e) za bod 7. Obecné zastupiteľstvo tieto zmeny jednohlasne odsúhlasilo. 

 

2.  V o ľ b a  n á v r h o v e j  k o m i s i e ,  u r č e n i e  o v e r o v a t e ľ a  

a  z a p i s o v a t e ľ k y  

 

 Ing. Ladislav Éhn, starosta obce navrhol, aby overovateľom zápisnice z dnešného 

zasadnutia bol MUDr. Martin Weis, poslanec OZ.  

 Za zapisovateľku určil Ing. Andreu Vajdovú, pracovníčku Obecného úradu v Kalnej 

nad Hronom.  
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 Poslanci OZ s navrhnutým overovateľom zápisnice a zapisovateľkou 

j e d n o h l a s n e  s ú h l a s i l i .  

 Ďalej p. starosta predloţil návrh na zloţenie návrhovej komisie. Za predsedu 

odporučil zvoliť p. Ing. Otta Lúdla, poslanca OZ a za členov komisie navrhol Mgr. 

Miroslava Hudeca a Romana Laceka, poslancov OZ. 

 Poslanci Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom s návrhom na zloţenie 

návrhovej  komisie j e d n o h l a s n e  s ú h l a s i l i . 

 

3. I n t e r p e l á c i e  p o s l a n c o v  

 

P. Roman Lacek – navrhol obecnému úradu vytvorenie madla pri vchode do obecného 

úradu a sobášnej siene, p. starosta návrh uvítal a následne informoval p. Romana Laceka , ţe 

návrhy tohto charakteru môţe predkladať priebeţne a nemusí čakať do zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, 

- vytkol obecnému úradu, ţe zasadnutie OZ nebolo vyhlásené v miestnom rozhlase, p. 

starosta ho informoval, ţe zasadnutie OZ bolo vyhlásené viackrát a taktieţ vyvesené na 

obidvoch informačných tabuliach, 

- vytkol obecnému úradu , ţe smetné koše umiestnené pred barom Deska uţ nespĺňajú účel 

a sú často plné, p starosta zobral na vedomie, 

- vytkol obecnému úradu, ţe zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia OZ nebola zverejnená 

na informačnej tabuli, 

-vytkol obecnému úradu, ţe obecné osvetlenie je poškodené a bola by potrebná jeho údrţba, 

p. starosta ho následne informoval, ţe sa to kontroluje priebeţne a na odstránení problémov 

sa uţ v súčasnosti pracuje.   

P. Ing. Otto Lúdl – navrhol zakúpiť 2 veľkoplošné obrazovky a umiestniť ich na zreteľné, 

verejné , ľahko dostupné miesta za účelom zvýšenia informovanosti občanov o dianí v obci, 

- vytkol obecnému úradu, ţe informovanosť občanov je stále nedostačujúca, 

- vytkol obecnému úradu, ţe vyuţívanie webovej stránky obce je stále nedostačujúce. 

P. Mgr. Miroslav Hudec – sa informoval o oplotení pri novovybudovanom detskom 

ihrisku, p. Jozef Havlík ho následne informoval, ţe oplotenie nebolo moţné dobudovať 

z dôvodu budovania daţďovej kanalizácie, oplotenie bude dobudované hneď ako to bude 

technicky moţné, 
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- sa informoval, či aj tento rok budú EMO Mochovce rozdávať kalendáre pre občanov obce, 

Ing. Otto Lúdl ako kompetentný zamestnanec EMO Mochovce ho informoval, ţe kalendáre 

sú uţ na sklade a budú distribuované čoskoro, 

- sa informoval o výsledku kolaudácie obecnej vývarovne, ktorá prebehla 29.12.2010, 

 p. starosta oboznámil prítomných , ţe Regionálny úrad verejného zdravotníctva v Leviciach 

vytkol nadmernú vlhkosť  v sklade zeleniny a ovocia, ako aj absenciu vývodu teplej vody 

v sklade BRO, 

- navrhol zabezpečenie reflexných označení pre našich občanov obce. 

P. Michal Guťan – sa informoval o postupe prác pri montáţi sklopných zábran, ktoré 

bránia prejazdu automobilov v bytovej časti na ulici Mieru č.1, p Jozef Havlík ho 

informoval , ţe výroba sklopného zábradlia trvala 3 mesiace a v čo najkrajšom čase bude 

namontované.  

 

4. K o n t r o l a  p l n e n i a  u z n e s e n í  

 

 Úlohy uloţené v uznesení z ustanovujúcej schôdze boli splnené. 

 

5. N á v r h  n o v é h o  k o n a t e ľ a  K a l n á  K T R ,  s . r . o .  

 

5 a) Správu o činnosti spol. Kalná KTR, s.r.o. predniesol p. Daniel Svorda.  Obecné 

zastupiteľstvo správu o činnosti vzalo na vedomie. 

5 b)  Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom prerokovalo a schválilo nového  

konateľa Daniela Svordu spoločnosti Kalná KTR, s.r.o.  

Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 5 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 4 poslancov 

 

OZ uloţilo spoločnosti Kalná KTR s.r.o. pripraviť hospodárske výsledky a vízie do  

ďalšieho rozvoja na najbliţšie obecné zastupiteľstvo. 
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6. S c h v á l e n i e  p l á n u  O b e c n é h o  z a s t u p i t e ľ s t v a  

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo plán práce a termíny 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva za rok 2011 na prvý utorok v kaţdom kalendárnom 

mesiaci okrem mesiaca august. Začiatok Obecného zastupiteľstva bol schválený na 16:30 

hod (10.1., 1.2., 1.3., 5.4, 3.5., 7.6., 6.7(streda), 6.9., 4.10., 2.11.(streda),6.12). 

 

7 . S c h v á l e n i e  z l o ţ e n i a  s t á l y c h  k o m i s i í  O Z  

 

Predsedovia stálych komisií predloţili návrhy na zloţenie svojich komisií 

nasledovne :  

Komisia verejného poriadku – predseda M. Guťan 

Členovia : 

 Beňadik Zummer 

 Ernest Kovács  

 Furik Július, Mgr. 

 Marian Michalovič 

Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 8 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 1 poslancov 

 

Komisia pre rozvoj kultúry a vzdelávania – predseda Roman Lacek 

Členovia : 

 Miroslav Hudec, Mgr 

 Ondrej Silvász 

 Dagmar Hajtová, Mgr. 

 Mariana Krekovičová 

 Peter Lipták, Mgr. 

 Jana Géciová, Mrg. 

  Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 



8 

 

 - za: 8 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 1 poslancov 

 

Komisia mládeže a športu – predseda Roman Gogora, Bc. 

Členovia :  

 Bátovský Pavol 

 Cigáň Peter 

 Garaj Jozef 

 Gogora Igor, Ing. 

 Lipták Peter, Mgr. 

 Ţigmund Arpád , Ing. 

  Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 8 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 1 poslancov 

 

Komisia výstavby, Životného prostredia a služieb – predseda Jozef Havlík 

Členovia :   

 Milan Arpáš, Ing. 

 Ján Macho 

 Vladimír Uhrík, Ing. 

 Lászlo Turay 

 Arpád Vajda, Ing. 

 Otto Lúdl, Ing. 

Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 8 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 1 poslancov 
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Komisia pre zdravotníctvo a sociálne veci – predseda  Martin Weis, MUDr. 

Členovia :   

 Kováčová Gizela 

 Kováčová Judita, Ing. 

 Lecká Magdaléna 

 Moravská Zlatica 

 Nádaši Štefan 

 Rafael Jozef 

 Šípoš Jozef 

 Vargová Helena 

 Zummerová Boţena, Mgr. 

 Földiová  Katarína, Mgr. 

Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 8 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 1 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo, ţe obecná rada sa pre toto 

volebné obdobie neustanovuje z dôvodu intenzívneho stretávania poslancov, ako poradný 

orgán nemá zmysel.  

 

8. N á v r h  n a  z m e n u  z l o ţ e n i a  r a d y  š k o l y  Z Š  a  M Š  p o  

k o m u n á l n y c h  v o ľ b á c h  2 7 .  n o v e m b r a  2 0 1 0  

 

     Pani riaditeľka MŠ p. Dagmar Hajtóová, Mgr. oboznámila prítomných so správou 

o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2009/2010.

  

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo nových členov rady 

školy ZŠ : Miroslava Hudeca, Mgr. a Romana Gogoru, Bc. Znovuzvolení poslanci 

Vojtech Bočák, Mgr. a Pavol Kocka zostávajú vo funkcii členov rady školy aj na 

nastávajúce volebné obdobie. 
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b) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo nového člena rady 

MŠ : Martina Weisa, MUDr. na nastávajúce volebné obdobie. 

 

9. N á v r h  p l á n u  k o n t r o l  h l a v n é h o  k o n t r o l ó r a  n a                 

1 .  p o l r o k  2 0 1 1   

OZ   vzalo na vedomie  návrh plánu kontrol hlavného kontrolóra  Tibora Pálinkáša 

Ing. a poveruje ho vykonaním kontroly. 

 

10. I n f o r m á c i e  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie nasledovné informácie :  

a )  o pripravovanom VZN o odmeňovaní poslancov, členov stálych komisií 

a pracovníkov obecného úradu, 

-  Obecné zastupiteľstvo udelilo Obecnému úradu v Kalnej nad Hronom 

pripraviť návrh VZN o odmeňovaní poslancov, členov stálych komisií 

a pracovníkov obecného úradu do 1.2.2010, 

b )  o platných VZN obce, 

c )  o stave obecných bytov. 

 

11. R ô z n e  

 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odročilo ţiadosť Mgr. Klaudie Ihringovej 

o prenájom bytu č.15 na ul. Mieru č.1 zo dňa 29.10.2010, ţiadosť bude znovu predloţená  

obecnému zastupiteľstvu po získaní právneho stanoviska od právnika. 

 Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 9 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 0 poslancov 

 

b) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odročilo ţiadosť Simony Tarabovej 

o prenájom bytu č.8 na ul. Mieru č.1 zo dňa 5.11.2010, ţiadosť bude znovu predloţená  

Obecnému zastupiteľstvu po získaní právneho stanoviska od právnika. 
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Hlasovanie: 

 - prítomných: 9 poslancov 

 - za: 9 poslancov 

 - proti: 0 poslancov 

 - zdrţal sa: 0 poslancov 

c) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo ţiadosť Renáty Chabadovej  

o odkúpenie bytu v bytovke na ul. ČA č. 54, v ktorej momentálne býva, zo dňa 18.11.2010 . 

Rozhodlo, ţe cena bytu sa stanoví na základe znaleckého posudku.  

Hlasovanie: 

- prítomných: 9 poslancov 

- za: 9 poslancov 

- proti: 0 poslancov 

- zdrţal sa: 0 poslancov 

d)    Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie ţiadosti o pridelenie nájomných obecných 

bytov. 

e)  Obecné zastupiteľstvo neschválilo ţiadosť o pridelenie stavebného pozemku                   

p. Zoltána Meszároša, v súčasnosti nemáme ţiadne stavebné pozemky, ţiadosť sa bude ďalej 

evidovať. 

f)    Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie výsledok šetrenia sťaţnosti p. Mészárosa, 

majiteľa turistickej ubytovne v Kalnej nad Hronom, poverilo hl. kontrolóra obce v 

spolupráci s obecnou políciu konať v tomto prípade a výsledok šetrenia predloţiť na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

g)      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne neschválilo ţiadosť Ing. V. Šlachtu 

o zníţenie výšky nájomného za obchodné priestory KAMEA 

h)   Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo návrh na poskytnutie finančného 

príspevku záujemcom do výšky 350 €, občanom Kalná nad Hronom, na úhradu 

akreditovaného kurzu opatrovania s podmienkou viazanosti na 6 mesiacov. V prípade, ak by 

sa absolvent kurzu medzi tým inde zamestnal, je povinný vrátiť alikvotnú časť príspevku. 

i)        Obecné zastupiteľstvo prerokovalo moţnosti zabezpečenia obedov pre dôchodcov, 

maximálnu cenu obedu stanovilo na 2 € a poverilo zamestnanca OcÚ Ing. Igora Gogoru, aby 

zistil predbeţný záujem verejnosti o tento sociálny program a výsledky predloţil do 

najbliţšieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

j )        Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo ţiadosť OZ H.K.Š.M o poskytnutie 

finančného príspevku na činnosť zdruţenia, výška príspevku nebola stanovená a OZ 
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H.K.Š.M dostalo záväzok, aby hľadali aj iné moţnosti získavania finančných prostriedkov. 

Výška príspevku bude stanovená po splnení ich záväzku. 

k)     Obecné zastupiteľstvo odročilo výmenu členov dozornej rady príspevkovej organizácie 

Relaxačného bazéna v Kalnej nad Hronom na budúce zasadnutie OZ. 

 

1 2 . D i s k u s i a  

 

- p. Vojtech Bočák, Mgr. -  sa informoval, v akom štádiu je kúpa nadchodu nad ţeleznicou  

a navrhoval prehodnotenie kúpy, nakoľko sa domnieva, ţe to nebude prínosom pre obec, ale 

naopak starosťou navyše. Informoval sa o moţnostiach vypovedania kúpnej zmluvy, p. 

starosta povedal, ţe problematikou  nadchodu sa  budú zaoberať priebeţne, 

- navrhol, aby priebeh zasadnutí OZ bol zaznamenávaný zvukovým aj obrazovým 

záznamom; 

- p. Pavol Kocka – navrhol výrub topoľov na ceste prvej triedy I/51 v smere Kalná nad 

Hronom – Levice, konáre ohrozujú cestnú premávku a bolo by najlepšie konať ešte 

v zimných mesiacoch. Navrhol moţnosť poţiadať o asistenciu aj cestárov, p. Jozef Havlík 

ho informoval, ţe o  výrube sa uvaţovalo uţ aj v minulom období. Ing. Ján Bobro ako 

zodpovedný za lesné hospodárstvo v obci Kalná nad Hronom bol oslovený a dohodlo sa na 

riešení tohto problému. Lesy sú kategorizované ako ochranné lesy a ich výrub je moţný 

podľa plánu lesného hospodára.   

- p. Otto Lúdl Mgr. – navrhol zostavenie novej komisie s názvom Komisia pre financie, 

strategický  rozvoj a správu majetku obce. Návrh bol prijatý a jednohlasne schválený. 

Za predsedu finančnej komisie bol navrhnutý a schválený Ing. Otto Lúdl.  

Hlasovanie: 

- prítomných: 9 poslancov 

- za: 6 poslancov 

- proti: 0 poslancov 

- zdrţal sa: 3 poslancov 

 

     Predseda komisia pre financie, strategický  rozvoj a správu majetku obce predloţí 

zoznam stálych členov komisie na najbliţšom Obecnom zastupiteľstve. 
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13. Návrh na uznesenie 

 

Ing. Otto Lúdl, predseda návrhovej komisie, predloţil poslancom návrh na uznesenie 

z dnešného zasadnutia OZ: 

 

 

Po jeho prečítaní bolo jednohlasne schválené: 

 

 

 

Uznesenie č. 1/2011 – OZ 

 

I. 

Otvorenie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom dňa 10.1.2011 u r č i l o  za overovateľa 

zápisnice MUDr. Martina Weisa, poslanca OZ. 

 

Za zapisovateľku u r č i l o  Ing. Andreu Vajdovú, pracovníčku Obecného úradu 

v Kalnej nad Hronom. 

 

                                                              II. 

                                         Schválenie návrhovej komisie 

 

Obecné zastupiteľstvo s c h v á l i l o  návrhovú komisiu v tomto zloţení: 

- predseda: Ing. Otto Lúdl, poslanca OZ 

- členovia:  Mgr. Miroslav Hudec, Roman Lacek 

 

III. 

Interpelácie 

 Obecné zastupiteľstvo v z a l o  n a  v e d o m i e  interpelácie poslancov Obecného 

zastupiteľstva a odpovede na ne. 

 

IV. 

Kontrola plnenia uznesení 

 

 Keďţe nebolo aktuálne uznesenie, táto časť programu bola vynechaná.  

 

 

V. 

Návrh nového konateľa Kalná KTR, s.r.o.  

 

5 a)   Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti Kalná KTR, s.r.o., 

5 b)  Obecné zastupiteľstvo v Kalnej nad Hronom prerokovalo a schválilo nového  

konateľa spoločnosti Kalná KTR, s.r.o. p. Daniela Svordu.  
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VI. 

Schválenie plánu OZ 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo plán práce a termíny 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva za rok 2011 na prvý utorok v kaţdom kalendárnom 

mesiaci okrem mesiacu august. Začiatok Obecného zastupiteľstva bol schválený na 16:30 

hod. 

 

VII. 

Schválenie zloţenia stálych komisií OZ 

 

Predsedovia stálych komisií predloţili návrhy na zloţenie svojich komisií 

nasledovne :  

Komisia verejného poriadku – predseda M. Guťan 

Členovia :  

 Beňadik Zummer 

 Ernest Kovács  

 Furik Július, Mgr. 

 Marian Michalovič 

 

Komisia pre rozvoj kultúry a vzdelávania – predseda Roman Lacek 

Členovia : 

 Miroslav Hudec, Mgr. 

 Ondrej Szilvás 

 Dagmar Hajtoová, Mgr. 

 Mariana Krekovičová 

 Peter Lipták, Mgr. 

 Jana Géciová, Mgr. 

 

Komisia mládeţe a športu – predseda Roman Gogora, Bc. 

Členovia :  

 Bátovský Pavol 

 Cigáň Peter 

 Garaj Jozef 

 Gogora Igor, Ing. 
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 Lipták Peter, Mgr. 

 Ţigmund Arpád, Ing. 

 

Komisia výstavby, Ţivotného prostredia a sluţieb – predseda Jozef Havlík 

Členovia :   

 Milan Arpáš 

 Ján Macho 

 Vladimír Uhrík, Ing. 

 László Turay 

 Arpád Vajda, Ing. 

 Otto Lúdl, Ing. 

 

Komisia pre zdravotníctvo a sociálne veci – predseda Martin Weis, MUDr. 

Členovia :   

 Kováčová Gizela 

 Kováčová Judita, Ing. 

 Lecká Magdaléna 

 Moravská Zlatica 

 Nádaši Štefan 

 Rafael Jozef 

 Šípoš Jozef 

 Vargová Helena 

 Zummerová Boţena, Mgr. 

 Földyová  Katarína, Mgr. 

 

 Obecné zastupiteľstvo schválilo zloţenie stálych komisií. 

 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo, ţe obecná rada sa 

pre toto volebné obdobie neustanovuje.   
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VIII. 

Návrh na zmenu zloţenia rady školy ZŠ a MŚ  

po komunálnych voľbách 27. Novembra 2010 

 

a)  Obecné zastupiteľstvo prijalo a berie na vedomie správu o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2009/2010, ktorú prezentovala riaditeľka 

škôlky Dagmar Hajtová, Mgr. 

b) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo nových členov rady školy 

ZŠ: Miroslava Hudeca, Mgr. a Romana Gogoru, Bc. Znovuzvolení poslanci Vojtech Bočák, 

Mgr. a Pavol Kocka zostávajú vo funkcii členov rady školy aj na nastávajúce volebné 

obdobie. 

c) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a jednohlasne schválilo nového člena rady MŠ: 

Martina Weisa, MUDr. na nastávajúce volebné obdobie. 

 

IX. 

Návrh plánu kontrol hlavného kontrolóra na 1. polrok 2011 

 

 OZ vzalo na vedomie návrh plánu kontrol hl. kontrolóra Ing. Tibora Pálinkáša na 

1. polrok 2011 a poveruje ho vykonaním kontroly. Uloţilo mu  preveriť všetky aktívne 

zmluvy v obci Kalná nad Hronom za obdobie r. 2009/2010 a o výsledku informovať OZ. 

 

X. 

Informácie 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie nasledovné informácie :  

a )  o pripravovanom VZN o odmeňovaní poslancov, členov stálych komisií 

a pracovníkov obecného úradu, 

-  Obecné zastupiteľstvo udelilo Obecnému úradu v Kalnej nad Hronom 

pripraviť návrh VZN o odmeňovaní poslancov, členov stálych komisií 

a pracovníkov obecného úradu do 1.2.2010  

b )  o platných VZN obce, 

c )  o stave obecných bytov. 

XI. 

Rôzne 

 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odročilo ţiadosť Mgr. Klaudie Ihringovej 

o prenájom bytu č.15 na ul. Mierová č.1 zo dňa 29.10.2010, ţiadosť bude znovu predloţená 

pred Obecné zastupiteľstvo po získaní právneho stanoviska od právnika. 
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b) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a odročilo ţiadosť Simony Tarabovej 

o prenájom bytu č.8 na ul. Mierová č.1 zo dňa 5.11.2010, ţiadosť bude znovu predloţená 

pred Obecné zastupiteľstvo po získaní právneho stanoviska od právnika. 

c) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo ţiadosť Renáty Chabadovej  

o odkúpenie bytu v bytovke na ul. ČA č. 54, v ktorej momentálne býva zo dňa 18.11.2010 . 

Rozhodlo, ţe cena bytu sa stanoví úradne a bude overená odhadom znalca.  

d)    Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie ţiadosti o pridelenie nájomných obecných 

bytov. 

e)  Obecné zastupiteľstvo neschválilo ţiadosť o pridelenie stavebného pozemku                   

p. Zoltána Meszároša.  

f)    Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie výsledok šetrenia sťaţnosti p. Mészárosa, 

majiteľa turistickej ubytovne v Kalnej nad Hronom, poverilo hl. kontrolóra obce v 

spolupráci s obecnou políciu konať v tomto prípade a výsledok šetrenia predloţiť na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

g)      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a neschválilo ţiadosť Ing. V. Šlachtu o zníţenie 

výšky nájomného za obchodné priestory KAMEA. 

h)   Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh na poskytnutie finančného príspevku záujemcom 

do výšky 350 € , občanom Kalná nad Hronom, na úhradu akreditovaného kurzu opatrovania 

s podmienkou viazanosti na 6 mesiacov.  

i)        Obecné zastupiteľstvo prerokovalo moţnosti zabezpečenia obedov pre dôchodcov, 

a stanovilo maximálnu cenu obedu vo výške 2 €. 

j )        Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo ţiadosť OZ H.K.Š.M o poskytnutie 

finančného príspevku na činnosť zdruţenia, výška príspevku nebola stanovená. 

k)     Obecné zastupiteľstvo odročilo výmenu členov dozornej rady príspevkovej organizácie 

Relaxačného bazéna. 

l)  Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo novú komisiu s názvom Komisia pre 

financie, strategický rozvoj a správu majetku obce, za predsedu komisie bol zvolený Otto 

Lúdl, Ing. 
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14.Z á v e r 

 

Keďţe program zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalnej nad Hronom bol 

vyčerpaný, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

                           Ján  F ö l d y ,  I n g .                            Ladislav É h n,  Ing.                                                           

                            prednosta OcÚ                                                 starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

Martin Weis, MUDr. 

overovateľ zápisnice 

                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Za správnosť : Ing. Andrea V a j d o v á 


